
 

      
      
directie Sport & Recreatiedomeinen

Verslag van de vergadering 

kenmerk S00/LD/yvg/ 

betreft 6de commissie 

De voorzitter, dhr Luc Dekimpe, opent de vergadering om 19:00 uur stipt.  

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van 20 juni 2011 

Geen bemerkingen. 

2. Sport – Intergemeentelijke samenwerking – Interlokale verenigingen – 
Burensportdienst Waasland : goedkeuring van de toetreding van de 
gemeente Zwijndrecht met ingang van 1 september 20110902 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman licht dit punt toe :  
de gemeente Zwijndrecht werkt reeds jaren samen met de Interlokale 
vereniging Burensportdiensten Waasland. De gemeente Zwijndrecht heeft nu 
de vraag gesteld dit te officialiseren. In functie hiervan dient de overeenkomst 
met de Interlokale vereniging Burensportdiensten Waasland aangepast te 
worden en aan de Raad voorgelegd te worden.  

3. Interlokale verenigingen – Burensportdiensten   Leiestreek, Vlaamse 
Ardennen, Meetjesland, ZuidoostVlaanderen, ScheldeDurme en 
Waasland : goedkeuring van de jaarrekening en het jaarverslag 2010 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman licht dit punt toe :  
Dit punt komt elk jaar terug. Elke burensportdienst is gehouden hun 
jaarrekening goed te keuren. Ook de aangesloten gemeenten dienen de 
desbetreffende jaarrekening goed te keuren. De jaarrekening van alle 
interlokale verenigingen wordt tenslotte aan de Raad ter goedkeuring 
voorgelegd.  
De gedeputeerde merkt nog op dat de jaarrekeningen grondig gecontroleerd 
zijn door de daartoe aangestelde personen en dat er geen ernstige 
onregelmatigheden vastgesteld zijn.  

 

 

 

vergadering van 
1 september 2011 

aanwezig 

Blommaert Bart, Bruggeman 
Hilde (gedeputeerde), Colen 
Kristina, De Brandt Carola, De 
Meerleer Dirk, De Merlier 
Vera, De Meyer Patricia, De 
Troyer Greet, Dekimpe Luc 
(vzt), Franck Rik, Heyerick 
Henk, Hutsebaut Kathleen, 
Lampaert Luc, Otte Dirk, 
Stockman Godelieve, Tas 
Valentine, Van Boven Lena, 
Van Eeckhout Freddy, Van 
Gaeveren Frans, Van Gucht 
Stefaan, Van Hove Willy, Van 
Malderen Bart, Van Vooren 
Joris, Verbeke Freddy, Vergult 
Guido, Verhoeve Martine, 
Marc Lootens (vzt raad) 
 

Plaatsvervangende leden 
Stockman Jean-Pierre, Gybels 
Marc, Verheirstraeten Maria, 
Beke Johan 
 
Technici 
Derudder Luc, 

Verontschuldigd 

De Loor Jo 
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4. Pensioenfonds van de provincie OostVlaanderen OFP : goedkeuring van 
het jaarverslag 2010 omvattende het activiteitenverslag en de 
jaarrekening. 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman veronderstelt dat het niet nodig is 
dit verder toe te lichten gezien deze punten reeds uitgebreid ter sprake zijn 
gekomen in het pensioenfonds en alle fracties vertegenwoordigd zijn in de 
vergaderingen van het pensioenfonds.  

5. Bovenlokale sportondersteuning   goedkeuring van het reglement 
betreffende de OostVlaamse bovenlokale sportondersteuning, 
inwerkingtreding op datum van publicatie in het Bestuursmemoriaal 
met overgangsregeling en opheffing met ingang van dezelfde datum van 
het reglement betreffende de subsidiëring van sportprojecten die 
kaderen binnen het prioriteitenbeleid 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman licht dit punt toe :  
Het betreft een nieuw reglement. Volgende elementen hebben geleid tot dit 
reglement :  

1) Het sportbeleidsplan bepaalt dat er onderzocht diende te worden of 
het zinvol is een sportfonds op te richten ; 

2) Intern werd met diverse diensten onderzocht op welke wijze wij het 
best zouden tewerk gaan. Het was snel duidelijk dat we het best onze 
doelstellingen konden verwezenlijken binnen het reguliere provinciale 
kader. De doelstellingen kunnen immers gerealiseerd worden door 
gebruik te maken van een afzonderlijke functionele code. Deze 
werkwijze is de meest transparante en garandeert het best de normale 
democratische controle.  

Het dossier van de hockeyterreinen in Temse heeft ons duidelijk 
gemaakt dat er behoefte was aan een reglement in functie van 
ondersteuning van infrastructuurwerken.  

Wij hebben met dit reglement gepoogd alles wat regionaal of 
bovenlokaal is te bundelen ; dus zowel op infrastructureel vlak als op 
het gebied van de sportprojecten.  

Het reglement bevat dus twee luiken : infrastructuur en 
sportprojecten. Er wordt één beoordelingscommissie opgericht die 
beide luiken zal beoordelen.  

De gedeputeerde wijst er duidelijk op dat de infrastructuurwerken  
om in aanmerking te komen voor subsidie van bovenlokaal belang  
dienen te zijn. 
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In het reglement werd geen definitie opgenomen.  
De bestaande definitie zal als richtlijn gehanteerd worden.  
Deze luidt als volgt :  

"We spreken van bovenlokale sportinfrastructuur vanaf het  
moment dat de infrastructuur het lokale niveau overstijgt. Het 
bovenlokaal karakter kan zowel bepaald worden door de aard of het 
karakter van sport, nl. sporten die niet in elke gemeente voorkomen (vb. 
waterski, motorcross, kleischieten, ijsschaatsen, atletiek,….) als door het 
niveau van de infrastructuur, nl. infrastructuur die vanwege het concept 
uniek is voor de ganse regio (vb. bovenlokale gymhal, 
topsportcomplex,…). Tevens is de grootte van de investering en/of 
exploitatiekost bepalend".  

Heel belangrijk is dat het reglement in de mogelijkheid voorziet van 
financiële inbreng door externe partners. Vandaar dat in de 
beoordelingscommissie ook één vertegenwoordiger van de externe 
partners zal opgenomen worden.  

De huidige sportadviesraad geeft advies en er is een beoordelingscommissie 
in het leven geroepen om er eventuele externen bij te betrekken, maar het 
punt is vooral dat er geen bijkomende raad/jury wordt samengesteld.  

Wat de sportprojecten betreft is het voorliggende reglement een verfijning 
van het bestaande reglement. Deze verfijning is mede tot stand gekomen 
door de opmerkingen verzameld in de sportraad bij de uitvoering van het 
huidig reglement.  

Vragen 

De heer Rik Franck stelt de volgende vragen : 

1) Hoe zal bekendmaking gestuurd worden ? 

2) Zal er op deze manier iets kunnen gedaan worden aan het tekort aan 
zwembaden ? 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman beantwoordt de vragen.  

1) De nodige communicatie zal zeker gevoerd worden.  

2) Zwembaden is een andere zaak. Wij hebben reeds een bovenlokaal 
zwembad in het Provinciaal Sportcentrum Puyenbroeck.  
Misschien kunnen we deze aangelegenheid herbekijken in het kader 
van het "Sport voor allen"‐decreet.  
Eventueel kan in een volgende legislatuur hiervan werk gemaakt 
worden. Maar deze zal zware financiële consequenties hebben.  
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6. Varia 

Mevrouw gedeputeerde Hilde Bruggeman deelt nog mee dat de 
rechtspositieregeling voor het personeel goedgekeurd werd door de bevoegde 
overheid met uitzondering van één klein puntje met betrekking tot het ter 
beschikking stellen van provinciepersoneel aan andere openbare besturen.  
Dit zal op gepaste wijze gecommuniceerd worden.  

 

De vergadering wordt beeïndigd om 19:30 uur.  

 

 

 

Luc Derudder           Luc Dekimpe 

 

directeur            voorzitter 

Gent, 2 september 2011

 


